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Abstract (en)
[origin: CA2359162A1] This invention relates to transition metal complex compounds of polydentate ligands with improved delignifying and bleaching
performance. These polydentate ligands are organic ligands which, in aqueous solution and in the presence of atmospheric oxygen, or hydrogen
peroxide, form a complex with a transition metal, in particular cobalt, characterised in that the complexes are mono- or polynuclear and they have,
when peroxo compounds are used, better delignifying and bleaching performances than conventional transition metal complex compounds. A
delignifying and bleaching method, in which these transition metal complex compounds with polydentate ligands having improved delignifying and
bleaching performance are used as catalysts, is also described.

Abstract (de)
Diese Erfindung betrifft Übergangsmetallkomplex-Verbindungen polydentater Liganden mit verbesserter Delignifizierungs- und Bleichleistung.
Diese polydentaten Liganden sind organische Liganden, welche in wäßriger Lösung und in Gegenwart von Luftsauerstoff bzw. Wasserstoffperoxid
einen Komplex mit einem Übergangsmetall, insbesondere Cobalt bilden, dadurch gekennzeichnet, dass die Komplexe ein- oder mehrkernig
sind und diese unter Verwendung von Persauerstoffverbindungen bessere Delignifizierungs- und Bleichleistungen aufweisen als herkömmliche
Übergangsmetallkomplex-Verbindungen. Ein Delignifizierungs- und Bleichverfahren in dem diese Übergangsmetallkomplex-Verbindungen mit
polydentaten Liganden mit verbesserter Delignifizierungs- und Bleichleistung als Katalysatoren eingesetzt werden ist auch beschrieben.
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